

Creating the products & processes of tomorrow
starts with the practical application of science today.

Choose Confidence
Choose Mérieux NutriSciences



Where Science and Innovation Meet

当科学与创新融合



CHINA FOOD SCIENCE CENTER

中国区食品科学中心





About Mérieux NutriSciences 关于梅里埃营养科学

Established in 1967, as a leading worldwide provider of food safety, quality and nutrition service, Mérieux NutriSciences is dedicated to advancing global public health and has over 50 years of experience working with leading food and beverage companies throughout the world. Mérieux NutriSciences has over 100 laboratories in 26 countries, in addition 6 R&D centers in the US, Canada, Italy, France, Brazil and China, more than 8,000 employees.

Mérieux NutriSciences China focuses on food safety, quality and nutrition to provide solutions. It operates 7 laboratories in China, including Shanghai, Beijing, Qingdao, Ningbo, Chengdu, Shaanxi weinan and Guangzhou close to 1,000 employees, who are distributed in major cities with the business and audit teams, to deliver highly trusted professional services with a strong reputation in testing, auditing, consulting, research, training and one stop solutions for the entire global food chain to serve the Chinese and Asian markets.

About Food Science Center 关于食品科学中心

Food Science Center is located at Shanghai Lab. It is a branch lab of our flagship laboratory FSC North America. Silliker offers a full portfolio of contract research services to help assure product stability, quality, and safety from concept development to retail shelf.

Creating the products and processes of tomorrow starts with the practical application of science and innovation today. To protect your considerable investment, solidify consumer and customer loyalty, and comply with regulatory mandates, it is critical for companies to conduct thorough scientific studies to ensure the safety of their products and verify the efficiency of your processes.

The Food Science Center is equipped with cutting-edge technologies and state-of-the-art testing methods, providing innovative solutions to get your product and process to market faster.

梅里埃营养科学成立于1967年, 致力于引领全球公众健康事业, 是全球领先的食品安全、质量和营养服务提供商。与世界领先的食物及饮料企业拥有50多年的全球合作经验, 在26个国家拥有超过100家实验室, 并在美国、加拿大、意大利、法国、巴西以及中国开设了6家专业研发中心, 员工人数超过8,000人。

梅里埃营养科学(中国), 专注于为食品质量安全与营养领域提供解决方案。拥有上海、北京、青岛、宁波、成都、渭南、广州七家实验室, 员工人数近1,000人, 并有分布于主要城市的业务和审核团队, 为中国乃至亚洲市场提供高质量的检测、审核、咨询、培训和研究等多元化服务, 为全球食品医药产业链提供一站式解决方案。

位于上海的食品科学中心是实力可北美食品科学中心(实力可博士研究中心)的一个分支。中国食品科学中心将联合全球资源支持梅里埃营养科学(中国), 帮助我们的客户提升食品安全过程控制理念, 确保产品的稳定性, 质量和安全性。

未来的产品和工艺, 始与现今科学与创新的实践。为了保护您的可观投资, 巩固消费者和顾客忠诚度, 同时遵从法规要求, 应用科学研究来确保产品的安全性和工艺的有效性, 在食品工业发展中, 显得越来越重要。

食品科学中心拥有先进的仪器设备和专业的各种测试方法, 确保给您的产品和工艺提供创新的解决方案。

CHINA FOOD SCIENCE CENTER

中国区食品科学中心

环境监控

Environmental
Monitoring
Program

食品杀菌工艺 研究

Process Validation
Studies

保质期和 挑战性实验

Shelf-life and
Challenge Studies

方法确认及 验证研究

Method Validation
Studies

感官和消费者 研究

Sensory and Consumer
Research

菌种鉴定

Microbial Identification
全基因组测序
WGS

临床研究

Clinical Research

能力验证

Microbial Proficiency
Programs



Better Food. Better Health. Better World.

Scientific Research Service Center for Food and Nutrition

食品安全与营养的科学研究服务中心



梅里埃营养科学(中国)

Mérieux NutriSciences China

Hotline: 400-645-8088

E-mail: sales.china@mxns.cn

www.merieuxnutrisciences.com.cn

